



Journalist Accreditation Form

记者采访证申请表

CHINA FRUIT LOGISTICA, 14-16 May 2018

上海优万果国际果蔬展览会, 2018年5月14-16日

*Editorial Dept. 出版公司名	
*Last Name 名字	
*First Name 姓氏	
*Address/Street/City 地址 / 街道 / 城市	
*Country 国家	
*Telephone 联系电话	
*Fax 传真	
*E-mail 电子邮箱	

★ **I am employed by:**
我所在的公司性质是:

- Trade Publication 商业类出版社
- Periodical Publication 期刊出刊社
- News Agency 新闻通讯社
- Daily Or Weekly Newspaper 日报周报
- Radio 广播媒体
- Television 电视媒体
- Online Media 网络媒体
- PR agency 公关代理商

★ **I am working as:**
我的工作职位是:

- Press Photographer 摄影师
- Correspondent 通讯记者
- Freelance Journalist 自由撰稿人
- Other 其他

★ **REQUIRED 必须填写**

- I would like to receive press information from CHINA FRUIT LOGISTICA.
我愿意接受来自优万果的媒体资讯



Terms & Conditions

Please complete and email this **advance registration** form by **May 7, 2018** to prchina@gp-events.cn.

We shall also require a copy of your press card or a letter from your editor-in-chief confirming that you have been appointed to report on the CHINA FRUIT LOGISTICA 2018.

You will then receive your CHINA FRUIT LOGISTICA confirmation letter for your free access to the event. Please bring this letter to Shanghai and collect your badge at the Registration counter. If your accreditation documents are not adequate we shall notify you accordingly. **Representatives of the press** who have **not registered** in advance may register on-site at CHINA FRUIT LOGISTICA 2018 from **14 -16 May 2018**.

条款声明

请于 2018 年 5 月 7 日前完成对于记者采访证的预登记申请，并回复至 prchina@gp-events.cn。

请在提交注册信息时提交您的记者证的照片或新闻部主任、编辑或制作人出示的委派您作为出席报道 **2018 上海优万果国际果蔬展览会**的派遣信。

认证通过后，您将收到**上海优万果国际果蔬展览会**的免费入场确认函。请携带此确认函至展会现场的登记柜台兑换证件。加入您的认证文件不充分，我们将通知告知您。未能提前完成登记的媒体代表，请携带好相关证件于 **2018 年 5 月 14-16** 日前往展会现场登记注册。